
W tych słowach Papież prosi nas o to, żebyśmy słuchali Jezusa. Chce, żebyśmy odkryli jego 
dobro i poszli za nim. Mówi, żeby iść za Jego słowem(postępować zgodnie z Ewangelią) i nie 
bać się tej drogi. Zaufać naszemu Panu, bo on dla nas chce jak najlepiej, wystarczy się go 
posłuchać. Kiedy tylko mamy jakiś problem przecież śmiało możemy się do Jezusa „udać”, a 
On-jestem pewien-nam pomoże, ale On też chciałby czasem czegoś i nie powinniśmy się 
wtedy od niego odwracać, bo On od nas nigdy się nie odwróci, jeśli prosimy o coś 
wykonalnego i dobrego. 
 


